
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2024. szeptember 17. (18:07-19:50)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Lillik Dóra Elnök

2. Könczöl Luca Elnökhelyettes

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

5. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

6. Nagy Anna Diákjóléti Bizottság elnöke

7. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

8. Csordás Dorottya Külügyi Bizottság elnöke

9. Osztényi Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Tóth Huba Benedek Vendég

12.Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottság elnöke

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Layton Sandra azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy egyezetett Dobi Hannával a
NAPKAZY felújítása kapcsán, és október 1-jére tervezik az első tisztító festést.

Nagy Anna arról számol be, hogy szeptember 11-én a rendszeres szociális
támogatások első köre véget ért, ami végül az EHÖK által szeptember 13-ára meg lett
hosszabbítva. Szeptember 16-án részt vett egy EHÖK tudásátadáson a kifizetési listák
kapcsán, továbbá a mai nap folyamán a Kari Tanács ülésén vett részt.

Könczöl Luca megosztja, hogy szeptember 13-án a Gólyahéten az Infós napon
képviselte a Hallgatói Önkormányzatot, és szeptember 16-án részt vett egy Tanulmányi
Bizottsági ülésen. Az új házirend elkészült, és a titkárok hamarosan ki fogják rakni, emellett
ma közzétették a fogadóórákat a honlapra.

Csordás Dorottya beszámol arról, hogy szeptember 13-án részt vett a Gólyahét Infós
napján, továbbá a mai nap folyamán egy Kari Tanácson vett részt. Kotroczó Evelin és Pikó
Rezeda egy új tájékoztató programmal foglalatoskodnak a rövid távú mobilitási lehetőségek
kapcsán, ugyanis a Gólyatábor és Gólyahét során sok ezzel kapcsolatos kérdés érkezett be a
külföldi és magyar hallgatóktól.

Osztényi Dóra azt osztja meg, hogy Zeöld Ákost felkérték delegált koordinátornak, aki
elfogadta a felkérést. Jelenleg szervezés alatt áll az első bizottsági ülésük, továbbá hamarosan
tervezik megbeszélni a delegált képzések menetét, amit ezt követően szeretnének
meghirdetni. Lillik Dóra azzal a kéréssel fordul Osztényi Dórához, hogy az Intézeti
delegálásoknak majd járjon utána.

Szántó Lili elmondja, hogy holnap elintézi a Gólyatábor költségeinek elszámolását az
EHÖK-kel.

Czingráber Péter beszámol arról, hogy szeptember 12-én részt vett egy EHÖK
Kommunikációs ülésen, és szeptember 13-án a Gólyahét Infós napján vett részt.
Megkezdődött a Perspektívába a jelentkezés, és már jelentkezett is két új tag. Szeptember
17-én publikálták az őszi félév első írását, emellett a mai nap tervezi létrehozni az új
szerkesztőségi csoportot.
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Wawra Máté arról számol be, hogy szeptember 11-én részt vett egy EHÖK
Kommunikációs ülésen, valamint szeptember 11 és 15 között sikeresen lezajlott a Gólyahét
promotálása. Szeptember 16-án frissítette a logót a kommunikációs felületeken, majd
szeptember 17-én részt vett a Kari Tanács ülésén, emellett aktualizálta a fogadóórákat a
weblapon, továbbá meghirdetésre kerültek a kommunikációs bizottsági tagok pozíciói.
Egyeztetett az EHÖK informatikai referenssel az új weblapok igényléséről, illetve Benedek
Balázzsal összeült megbeszélni a #mediagroup tagfelvételét, ami jövő hét kedden indul. Dobi
Hannával egyeztetett a jövőbeli együttműködések gördülékenyebb menetének érdekében.

Andrónyi Réka azt osztja meg, hogy szeptember 16-án részt vett a szombathelyi
Hallgatói Önkormányzat első ülésén, ahol átbeszélték a Gólyahetet, amiről pozitív
visszajelzések érkeztek. Egyeztettek a Gólyabál kapcsán is, ami november 14-én került
megrendezésre, továbbá szeretnék fellendíteni az Instagram oldalt.

Lillik Dóra elmondja, hogy szeptember 11-én , szeptember 13-án részt vett a Gólyahét
Infós napján. Szeptember 16-án a Tanulmányi Bizottság ülésén, szeptember 17-én pedig egy
Kari Vezetői Értekezleten és a Kari Tanács ülésén vett részt.

2. Egyebek

Lillik Dóra beszámol arról, hogy a Kari Vezetői Értekezleten szó esett az árvízvédelmi
önkénteskedésről, és az aktív önkéntes hallgatók számára biztosított az igazolt hiányzást.

Czingráber Péter ismeretei az Elnökség tagjaival a Pszichológia Ba képzés új
mintatervét.

Wawra Máté megosztja, hogy két új weblap készül, de ettől függetlenül szeretné
tartani az eddigi rendszert, hogy az aktualitásokról közlemények menjenek ki. Czingráber
Péter elmondja, hogy a Perspektíva szerkesztősége a kari eseményekről szeretne majd
élménybeszámolókat készíteni.

Lillik Dóra megosztja, hogy a Bevonó táborhoz helyszínt keresnek, és szívesen
fogadnak javaslatokat.

Lillik Dóra elmondja, hogy az őszi félévben szeretnének szervezni egy csapatépítő
eseményt a Hallgatói Önkormányzat tagjai számára.

Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:50 perckor lezárja.
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Budapest, 2024. szeptember 17.

Lillik Dóra Szóráth Blanka
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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